
Interpelacja 

Kopiec 

Mieszkam w pobliŜu Błoń Krakowskich i często jeŜdŜę rowerem po okolicach Kopca 
Kościuszki. Od lat, kiedy ulokowane tam ogrodzone tereny powojskowe wyraźnie przestały 
słuŜyć czemukolwiek, zastanawiałem się jak wspaniale moŜna by je zagospodarować dla 
dobra krakowian i nie tylko. Ostatnio zauwaŜyłem, Ŝe Wojskowa Agencja Mieszkaniowa 
wystawia je na sprzedaŜ. Ciekaw jestem czy ta oferta ma charakter czysto komercyjny i kto da 
więcej będzie mógł tam robić co chce czy teŜ w jakiejś formie zagwarantowana jest oczywista 
rekreacyjna słuŜebność tych terenów dla mieszkańców ale przecieŜ nie tylko. Czy w ogóle 
istniej ą jakieś przepisy regulujące  te sprawy ?? 
Przy okazji chcę zapytać jak zakończyła się sprawa, nagłaśniana zeszłej jesieni, całościowego 
zaprojektowania uŜyteczności tych terenów mającego chronić je przed stopniową dziką 
wyprzedaŜą deweloperom. 
Proszę o powaŜną odpowiedź, bo zawsze i wszędzie głosuję na PiS i chciałbym dalej uwaŜać to 
za wzajemnie obowiązujący standard. Pozdrawiam: [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na 

podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik 

Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] 

 


